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  W odpowiedzi na interpelację Radnego Rady Miejskiej w Pabianicach Pana 

Antoniego Hodaka z dnia 7.01.2024 r. w sprawie przebudowy ulicy Topolowej uprzejmie 

informuję, że temat stanu technicznego tej ulicy jak i innych ulic gruntowych w Pabianicach 

jest mi znany. Sytuacja z przebudową tej ulicy jest nietypowa gdyż szerokość pasa 

drogowego, który jest dostępny to 3,4 - 4 m oraz brak kanalizacji deszczowej a także dość 

gęsta zabudowa. Przy tak małej szerokości powierzchniowe odwodnienie pasa drogowego 

może przyczynić się do zalewania posesji. Dlatego też analizujemy przebudowę tej ulicy 

wraz z budową kanału deszczowego, który będzie włączony do istniejącego kanału w ul. 

Torowej. Warunkiem realizacji tej koncepcji jest wyrażenie zgody na użyczenie terenu do 

celów budowlanych przez PKP. Ze względu na duży koszt tej inwestycji realizacja z budżetu 

miasta Pabianic w roku 2024 będzie trudna, dlatego też Miasto Pabianice składa wnioski 

we wszystkich ogłaszanych naborach na pozyskiwanie środków zewnętrznych na realizację 

różnych inwestycji. Jeżeli pojawi się kolejny nabór dotyczący realizacji przebudowy jezdni 

lub chodników na pewno złożymy stosowny wniosek, który będzie obejmował realizację tej 

inwestycji. 
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